

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PETROLEUM REFINERY Date: 05-11-2024 10:23:25 AM Subject: Assignment of the VP to Manage the Business	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مصفاة البترول الأردنية /جوبترول التاريخ: 05-11-2024 10:23:25 AM الموضوع: تكليف نائب رئيس مجلس الإدارة بتسيير أعمال الشركة
His Excellency The Chairman Of The Securities Commission Dear Sirs, The Board of Directors of the company decided in its meeting No. (9/2024) held on 4/11/2024 that the company business will continue to be managed by the Vice Chairman of the Board Eng. Abdel Karim Hussein Abdallah Alawin, who was elected as a board member and Vice Chairman of the Board in its meeting No. (7/2024) dated on 18/9/2024 starting from 4/11/2024 and until Eng. Hasan Soud Ahmad Alheyari starts his work as the CEO of the company. With regards, Eng. Abdel Karim Alawin Vice Chairman of the Board	معالي رئيس هيئة الأوراق المالية الأكرم تحية طيبة وبعد،،، قرر مجلس إدارة الشركة في جلسته رقم (9/2024) المنعقدة بتاريخ 2024/11/4 بتكليف نائب رئيس مجلس الإدارة / المهندس عبد الكريم حسين عبد الله العلاوين، والذي تم انتخابه من قبل مجلس الإدارة كعضو ونائب لرئيس مجلس إدارة الشركة في جلسته رقم (7/2024) تاريخ 2024/9/18، بتسيير أعمال الشركة اعتباراً من تاريخ 2024/11/4 ولغاية مباشرة المهندس حسن سعود احمد الحيارى أعماله كرئيس تنفيذي للشركة. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،، المهندس عبد الكريم العلاوين نائب رئيس مجلس الإدارة
04-11-2024	04-11-2024
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: أشرف الرماضنة	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: أشرف الرماضنة